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Op dit moment hebben we 401 leden tegen vorig jaar 471. 
De meeste opzeggingen waren omdat men geen cursus meer wilde volgen na de basis, door 
verhuizing naar ver weg, doordat de hond te oud of geblesseerd was, en soms doordat we geen 
plaats hadden in de gewenste vervolgcursus. 
 
Bij de Pups waren er wederom veel meer aanmeldingen dan plaatsen. Ondanks een 
Winterpuppycursus, waar gelukkig ook nog een aantal gegadigden terecht kon.  
Bij de GH zijn telkens krachttoeren verricht om alle aanmeldingen geplaatst te krijgen. En op enkele 
zeer late aanmeldingen na is dat voor iedereen gelukt. Ook voor de winterpups die door wilden is 
extra ruimte gemaakt. 
POB en OBB hebben ook weer gepuzzeld en voor iedereen een plekje gevonden. 
Enkele mensen die niet in de GH terecht konden hebben een plekje gevonden bij de Leer-samen-
funcursus. Zelfs afgelopen week is daar nog een nieuwe cursiste ingeschreven. (3 groepen) 
En op dezelfde dag nog 2 nieuwe jeugdleden erbij bij de Fun-agility voor kids waarmee ook die groep 
helemaal vol is. 
De Flyballers hebben met een nieuwe lesmethode de lessen uitgebreid van 30 minuten naar 45 
minuten per les. En hebben de groepen weer goed vol. 
Bij Dogfrisbee was er helaas geen mogelijkheid om dit seizoen een beginnersgroep te starten, 
hopelijk volgend seizoen weer wel. Er hebben zich al verschillende geïnteresseerden gemeld. 
De andere groepen konden gelukkig wel verder en zijn vol. 
Hoopers had met nieuwe trainer wel ruimte voor een groepje beginners (eigenlijk 4 maar werden er 
5) en natuurlijk de gevorderden. Beide groepen vol. 
Treibball had zoveel aanmeldingen dat er 4 groepen gestart zijn. (in plaats van de 2 á 3 geplande). 
SBB heeft ook een nieuwe trainer en de groep netjes vol. 
Zowel vorig seizoen als dit seizoen waren er zoveel aanmeldingen voor de Agility beginners, dat er nu 
al mensen zijn die waarschijnlijk pas in 2024 kunnen starten als iedereen zich volgend seizoen weer 
aanmeldt. Volgens onze eigen regels kan dat eigenlijk niet, want wie nu niet geplaatst kan worden 
mag volgend seizoen starten, maar met 9 op de wachtlijst en max. 8 plaatsen is er niks aan te doen. 
Een aantal verenigingen en scholen in de regio zijn gestopt met agility, waardoor de vraag erg groot 
is, ook van buiten onze gewone omgeving. 
 
We hebben nog geen geschikte vervanger gevonden voor Sportlink, dus improviseren we nog even 
verder. 
 
Maureen en Wil 


